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Zápis z 16. zasedání Akademického senátu 
č. j. UKFaF/182019/2022 

konaného 4. 5. 2022 od 14:00 hodin v posluchárně B FaF UK 

Přítomni: dr. Babica Jan, doc. Boušová Iva (od 15:40), Mgr. Brokešová Jana, doc. Červený 
Lukáš, Fecske Peter, dr. Hošťálková Anna, Janovcová Hana, dr. Kastner Petr, Mgr. Kerda 
Marek, doc. Krátký Martin, dr. Kudláčková Zděnka, dr. Macháček Miloslav, doc. Malý Josef 
(do 16:06), Bc. Ocelková Anna, doc. Siatka Tomáš, prof. Šatínský Dalibor, dr. Vokřál Ivan, 
doc. Vraníková Barbora 
 
Vedení fakulty: doc. Kučera Radim, prof. Nováková Lucie (do 15:50), prof. Nachtigal Petr, doc. 
Roh Jaroslav (do 16:15), prof. Štaud František (do 14:50), Ing. Vlčková Lenka, prof. Zimčík Petr 
(do 15:45) 
 
Hosté: dr. Jirkovský Eduard, Jan Tomáš, Mgr. Voříšková Eliška, Mgr. Matějka Lukáš, 
Ing. Mikešová Veronika, Ing. Navrátilová Lucie, Mgr. Vránová Hana 
 
Sekretářka Akademického senátu: Pavlína Hynková 
 
Omluveni: dr. Bárta Pavel, Hanusová Anna, Mgr. Horáček Ondřej, Khatibi Seyedmohammad, 
Rataj Jan, prof. Šimůnek Tomáš 
 
Navržený program: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu 
3. Vystoupení vedení FaF UK 
4. Projednání informací o přípravě Zadávací dokumentace veřejné zakázky 

„MEPHARED 2 – druhá etapa Kampusu Univerzity Karlovy v Hradci Králové – 

zhotovitel stavby“ 

5. Projednání Návrhu na vyjádření k Žádosti o mimořádnou pomoc na investiční rozvoj 
Fakult a dalších součástí UK, fond Mikuláš – změna zápůjčky UK z roku 2018 ve výši 
40 mil. Kč na nevratný příspěvek Univerzity Karlovy Farmaceutické fakultě UK v Hradci 
Králové a Lékařské fakultě v Hradci Králové  

6. Informace z AS UK a komisí AS UK 
7. Projednání novely Jednacího řádu AS UK 
8. Různé  



1. Zahájení 

Předseda Akademického senátu FaF UK doc. Krátký přivítal přítomné senátory a senátorky, 
vedení fakulty a hosty zasedání a ve 14:05 h zahájil 16. zasedání senátu. 
 
Senát se sešel v usnášeníschopném počtu, skrutátory pro zasedání určeni Mgr. Marek Kerda 
a Hana Janovcová, kteří byli schváleni tichým souhlasem AS FaF UK, zápis provedla Pavlína 
Hynková.  
 
 
2. Schválení programu 

Program zasedání byl senátorům a senátorkám zaslán s předstihem. Na žádost prof. Zimčíka 
předseda senátu navrhl změnu oproti navrženému programu, a to výměnu bodu 4. Informace 
z AS UK a komisí AS UK za bod 6. Projednání informací o přípravě Zadávací dokumentace 
veřejné zakázky „MEPHARED 2 – druhá etapa Kampusu Univerzity Karlovy v Hradci Králové – 
zhotovitel stavby“. Ze strany senátorů nebyly vzneseny žádné připomínky ani navrženy 
doplňující body, a proto předseda AS FaF vyzval senátory k hlasování o jeho schválení. 
 
Hlasování: 17-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil program 16. zasedání AS FaF UK. 
 
 
3. Vystoupení vedení FaF UK 

doc. Roh /děkan fakulty/: 

• Na rozšířené kolegium rektorky (KR) byl zaslán a projednán rozpis s navýšením 

příspěvku a dotace o cca 9 mil. Kč., což je vzhledem ke stoupajícím nákladům 

a chystanému projektu MEPHARED 2 zpráva velmi dobrá.  

o Navýšení bude využito jednak jako rezerva a část bude použita také k navýšení 

tarifů. 

• Ohledně MEPHARED 2 se očekává rozhodnutí vlády a ministerstva financí ohledně 

DPH, dále kdy budou vyhlášeny výzvy a jaký bude plánovaný objem financí. 

 

Doc. Roh sdělil i informace za nepřítomného prof. Šimůnka /Vnitřní záležitosti, projektová 

činnost a strategický rozvoj fakulty/: 

• 4.–6. 5. 2022 probíhá audit k části projektu EFSA. 

• V rámci programu na podporu strategického řízení byla navýšena alokace na celkem 

14,1 mil. Kč na roky 2022–2025.  

o Minimálně 60 % bude využito na digitalizaci a “zhybridnění” výuky a dalších 

činností, jako jsou investice do softwarového a hardwarového vybavení. 

o Díky navýšení bude moci být opět otevřena kapitola fondu internacionalizace, 

která před pár lety z rozpočtu zmizela (přibližně 300 tis. Kč ročně 

na internacionalizační aktivity).  

o OVMV (Oddělení vnějších a mezinárodních vztahů) disponuje dokumentem 

o všech možnostech financování internacionalizace, v době vyčerpání 

prostředků v programu ERASMUS+ či jiných projektů bude možné využít fondu 

internacionalizace (budou k tomu připraveny žádosti). 



o Dále bude navýšení využito na podporu projektového řízení k překlenutí 

období, kdy skončí projekty EFSA, STARSS aj., a bude potřeba připravovat nové 

projekty (zajištění financí pro manažery). 

• DS Fafík vykázala dobrou finanční bilanci a bude moci obnovit herní prvky na venkovním 

hřišti, jelikož kontrola zjistila nevyhovující bezpečnost dosavadních prolézaček i dalších 

prvků venkovního hřiště, které nesplňovaly ISO normy. 

 

doc. Kučera: Studijní záležitosti /Farmacie/ 

• Podmínky přijímacího řízení pro ukrajinské studenty, kteří mají zájem o studium 

na Farmaceutické fakultě.  

o Doposud byli 4 zájemci, nyní už jen 3. 

o Podmínky pro přijímací řízení jsou na základě zákona č. 67/2022 Sb. i podkladů 

z rektorátu v gesci fakult, tyto podmínky musí schválit Akademický senát FaF 

UK.  

▪ Podklady budou připraveny na příští zasedání AS FaF UK. 

o Předmětem přijímacího pohovoru bude hlavně znalost češtiny a dále bude 

zaměřen na základní otázky z chemie a biologie. 

o Uchazeči, kteří mají statut freemovera a připravují se v Praze na Ústavu 

pro odbornou jazykovou přípravu v intenzivním kurzu češtiny, by po přijetí 

ke studiu pokračovali dále po 30. 9. 2022 až do konce ledna v tomto režimu 

jazykové přípravy a v letním semestru by se začali postupně zapojovat 

do výuky. 

o Probíhají přípravy na přijímací řízení. 

 

Doc. Krátký otevřel diskusi. 

 

Dr. Kudláčková se zeptala, zda budou studenti z Ukrajiny zapojováni do výuky od 30. 9. 2022? 

Doc. Kučera: Budou studovat v individuálním studijním plánu vzhledem k jazykové přípravě 

a my podle toho, do jaké míry ve studiu farmacie dokončili, sestavíme individuální studijní 

plán. Zimní semestr bude věnovaný jazykovému dovzdělání (získání úrovně B2 se zaměřením 

na přírodovědné obory), což je zásadní předpoklad pro pokračování ve studiu na fakultě. 

 

Do další diskuse o specifikách studia a studijních plánů těchto studentů včetně využití 

stávajících studentů z Ukrajiny pro usnadnění komunikace s fakultou se zapojili 

dr. Kudláčková, doc. Krátký a doc. Kučera. 

 

Doc. Krátký se zeptal, proč je předmět Technologie přírodních léčiv součástí specializace 

Farmaceutická chemie. Nakolik je tento předmět pro daný obor účelný a přínosný 

pro farmaceutického chemika? 

Doc. Kučera: Sestavování předmětů zařazených do specializací bylo v gesci jednotlivých 

garantů, v tomto případě prof. M. Doležala. 

Doc. Roh doplnil, že vzniknou komise pro zajišťování kvality výuky pro programy Farmacie, 

Pharmaceutical Sciences, Laboratorní diagnostika včetně anglických variant oborů. Tato 

komise se bude zabývat revizí studijních plánů, bude zde příležitost připomínku uplatnit. 

 



prof. Nachtigal: Studijní záležitosti /Anglická výuka, laboratorní diagnostika/ 

• Na návrh doc. Šklubalové byly zavedeny odměny za výuku předmětu Výzkumný 

projekt v anglickém jazyce, neboť doposud nebylo honorováno.  

o Od příštího akademického roku bude tato odměna činit 1.000,- Kč, pokud 

student přednese příspěvek na SVK (Studentská vědecká konference). 

• Jmenování 4 nových ambasadorů pro zahraniční studenty: student z Iránu, studentka 

z Kosova a dvě studentky z Koreje. 

o Připravili prezentaci s návodem pro studenty 1. ročníku a brožuru s radami, 

jak studovat (jak se učit na jednotlivé předměty, čeho se vyvarovat).  

o Na webu proběhla aktualizace kontaktů na tyto ambasadory. 

• Probíhají přijímací zkoušky do programů Pharmacy a Pharmaceutical Sciences, 

začátkem června budou známy výsledky. 

 

Doc. Krátký otevřel diskusi. 

 

Dr. Hošťálková se zeptala, zda odměna 1.000,- Kč není spíše demotivační oproti tomu, jak jsou 

honorovány ostatní činnosti spojené s anglickou výukou. 

Prof. Nachtigal: Výše vychází ze skutečnosti, že za vedení a obhajobu diplomové práce je 

stanovena odměna 7.000,- Kč, přičemž výše zmíněná odměna je nad rámec vedení diplomové 

práce. 

 

Prof. Štaud /Vědecká činnost a doktorské studium/ 

 

K otázce ohledně specializací pan proděkan připomenul genezi specializací/zaměření 

(kolem roku 2016 jako specializace, nyní po změně vysokoškolského zákona, akreditací atd. 

mají statut zaměření), kdy pro každé zaměření byl vybrán garant, který navrhnul skladbu 

předmětů onoho zaměření. V některých zaměřeních byl problém je úplně naplnit 

kvantitativně i kvalitativně. Návrhy garantů schválil akademický senát, protože to byla součást 

pravidel pro organizaci studia, následně byly schváleny i na vědecké radě. Náplň zaměření 

může být případně optimalizována. 

 

• Informace k doktorskému studiu:  

o K 1. 3. 2022 nastoupilo 8 nových doktorandů, z nichž jeden již studia zanechal. 

o K 30. 4. 2022 byl deadline pro podávání přihlášek pro studenty od 1. října t. r. 

o Bylo podáno 26 přihlášek, přibližně stejně jako v minulých letech; polovina 

studentů je přihlášena do anglické formy studia. 

o Bylo vyhlášeno doplňkové přijímací řízení k postgraduálnímu studiu 

s uzávěrkou do 5. 9. 2022, uchazeči by rovněž zahájili studium v říjnu t. r. 

o Problém může být u zahraničních studentů, kteří si nejspíš nestihnou vyřídit 

víza a bude se pak muset řešit kombinovaná forma. 

o Je potřeba dbát na to, aby byli vybíráni studenti s potenciálem studium 

absolvovat, protože úspěšnost dokončení se promítá do univerzitních statistik 

a mohlo by se to dotknout financování doktorských studií v budoucnu, až dojde 

k jeho změně.  

• Byl schválen SVV ve stejné výši jako v loňském roce, tedy 4,3 mil. Kč. 



• Informace ohledně grantových žádostí GAUK: 

o Bylo rozhodnuto, stejně jako v minulých letech, že studentům, kterým nebylo 

přiděleno financování navzdory hodnocení projektu jako velmi kvalitního, 

bude poděkováno a jako motivace do dalších let jim bude přiznáno mimořádné 

stipendium 14.000,- Kč. 

• Ve dnech 12.–13. 4. 2022 proběhla XXIX. SVK. 

o Účastnilo se 78 aktivních přednášejících ve čtyřech sekcích. 

o Poděkování hlavně studentům, přednášejícím, diskutujícím, ale také členům 

Spolku českých studentů farmacie, kteří se akci organizačně zajistili, 

i hodnotícím komisím. 

o Z každé kategorie byli nominováni studenti s nejlepšími prezentacemi, kteří se 

zúčastní nadnárodního kola SVK, které bude probíhat 5. 5. 2022 v Zentivě.  

o S tím souvisí vyplácení stipendií všem aktivním účastníkům. 

• Otevírá se další ročník soutěží. 

o Rozeslán e-mail s žádostí o nominace: Česká hlavička, Cena Jana Hlávky, 

Dimitrise N. Chorafase, Arnošta z Pardubic, MŠMT. 

▪ Uzávěrka do 14 dnů, poté budou nominace odeslány. 

• Skončilo funkční období prof. Trejtnara v oborové radě GA UK. 

o Návrh dvou kandidátů na nového člena: doc. Červený, dr. Jirkovský. 

 

Doc. Krátký otevřel diskusi. 

 

Mgr. Brokešová se zeptala s odkazem na zápis z kolegia děkana, kde je uvedeno, že mezi velmi 

dobře hodnocenými žádostmi do GAUK skončilo 8 projektů, z jakého důvodu byla odměna 

14.000,- Kč vyplacena jen šesti studentům? 

Prof. Štaud: Vyplácíme pouze těm, kteří podali poprvé, tzn. prvním ročníkům. 

 

Do další diskuse se zapojil kromě Mgr. Brokešové a prof. Štauda i doc. Roh (všichni 

opakovaně), kdy byly rozebrány specifikace možností podávání a odměňování projektů GAUK 

nebo START. Přičemž řada podmínek podávání projektu START byla nastavena z UK 

a podmínky se v čase měnily. Nastavení fakultní motivace a odměňování za podávání projektů 

GAUK je zaměřeno primárně na studenty 1. ročníku doktorského studia. Zdůrazněna byla 

i role školitele. 

 

Prof. Nováková /Vnější a mezinárodní vztahy fakulty/: 

• Byli vybráni kandidáti za fakultu pro spolupráci s redaktorem Danielem Stachem 

v rámci pořadu Hyde park civilizace. 

o Proběhne schůzka, kde za fakultu byl určen jako koordinátor doc. Červený 

za akademiky a pí Jeřábková za OVMV. 

▪ Pokud by byl zájem o doplnění nějakého dalšího jména, je možné 

kontaktovat prof. Novákovou nebo doc. Červeného. 

• Kontaktoval nás správce platformy Confused.cz, což je platforma, která se zabývá 

spoluprací se středoškoláky v oblasti propagace formou návštěv vybraných přednášek 

FaF. 

o Domluvena online schůzka na upřesnění podrobností. 



o Spolupráce bude až od dalšího semestru, mohla by to být jedna z cest, 

jak přitáhnout pozornost středoškolských studentů k FaF UK. 

• V rámci diskuse s korejskými studenty vznikly dva zajímavé nápady.  

o Studenti chtěli sami začít vést anglickou mutaci fakultního instagramového 

účtu, což nebylo akceptováno, ale iniciativa vedla k inspiraci založit 

instagramový účet v angličtině vedený fakultou s možnou spoluprací 

s korejskými studenty.  

o Návrh korejských studentů na nové propagační předměty ve formě oblečení. 

▪ Rozeslali průzkumný email studentům. 

▪ Výrobu, dodání a distribuci by si zajistili studenti sami za dodržení 

pevně stanovených, smluvně podložených podmínek (schválení 

ohledně správného umístění znaků, popisu aj.). 

• Dne 30. 9. 2022 bude probíhat Noc vědců, které se bude Farmaceutická fakulta 

účastnit prezenčně v Praze s ostatními fakultami UK. 

• Dne 20. 4. 2022 se uskutečnila schůzka se studenty magisterského studia, kde bylo 

diskutováno o jejich možnosti zapojení se do propagace fakulty.  

o Účast nebyla vysoká, ale diskuse byla velice plodná a byly dohodnuty různé 

formy spolupráce.  

o Poděkování patří senátorce Haně Janovcové, která byla iniciátorkou a jednou 

z hlavních organizátorek tohoto setkání, a všem účastníkům i organizátorům.  

o Byl vystaven online formulář, kde je možné vyplnit, do jakých aktivit se studenti 

chtějí zapojit. 

• V květnu 2022 se bude konat Juniorská Univerzita Karlova v Praze, kde byl podán návrh 

účasti Farmaceutické fakulty prezenčně, ale vzhledem k blížícímu se termínu není 

jisté, zda bude tato forma univerzitou odsouhlasena. 

• Dne 23. 4. 2022 proběhl Den celoživotního vzdělávání a Festival absolventů v Praze 

v Karolinu.  

o Fakultu zastupovaly prof. Nováková a dr. V. Pilařová.  

o Je zaznamenán velký zájem o informace a zájem o studijní programy v podporu 

Univerzitu třetího věku. 

o Protože je program studia léčivých rostlin velice žádaný, s doc. Kučerou je 

chystána revize této formy studia. 

• Dne 26. 4. 2022 proběhlo na Farmaceutické fakultě setkání ředitelů fakultních škol. 

o Z plánovaných zhruba 30 škol se jich 26 účastnilo.  

o V rámci připraveného programu si nejprve poslechli přednášky o prezentaci, 

prohlédli si prostory jak Kampusu, tak hlavních budov, dále Zahradu léčivých 

rostlin a byli provedeni některými katedrami. 

o Ze strany ředitelů škol je zájem o pokračování spolupráce. 

▪ Budou vytvořeny informační tabule, které umístíme na jejich školách 

(zpětná vazba, že si informací všímají rodiče i děti). 

▪ Grafický návrh a výrobu informačních desek fakulta zajistí tak, aby byly 

v souladu s prezentačními zvyklostmi a byly jednotné.  

o Střední školy by chtěli spolupracovat na sdílení informací, jak na Facebooku, 

tak na Instagramu, mají zájem o odborné přednášky našich akademických 

pracovníků. 



o Dále budou také probíhat další exkurze studentů středních škol a vedení 

středoškolské odborné činnosti.  

o Při příležitosti tohoto setkání OVMV připravilo první verzi nové prezentace 

fakulty, lze se obrátit na prof. Novákovou nebo na OVMV, kde bude k dispozici.  

▪ Momentálně je zatím jen v českém jazyce a prochází korekturami, 

do budoucna bude určitě k dispozici v jazyce anglickém, možná i jazyce 

slovenském. 

• Na základě požadavků bude rozšířena nabídka reklamních předmětů, které budou 

určeny na propagační akce typu Festival absolventů nebo VědaFestu. 

• Informace k mezinárodním vztahům. 

o Stanoven harmonogram výběrových řízení pro zaměstnanecké mobility 

a mobility THP.  

▪ Proběhla informace o vyhlášení dalšího výběrového řízení na třetí 

kvartál.  

▪ Pro mobility, které budou realizované od července do září, byl stanoven 

termín pro odevzdání záměru pracovní cesty na 10. 5. 2022 se stejnými 

podmínkami, které byly zveřejněny při prvním kole. 

• Dne 21. 4. 2022 proběhl seminář na téma Staff Welcome Centre, které se týká 

zaměstnávání zahraničních zaměstnanců. 

o Za farmaceutickou fakultu se účastnily pí M. Jeřábková a Ing. Duspivová. 

o OVMV bude nově řešit tuto agendu, tzn. při nástupu nového zahraničního 

zaměstnance bude asistovat při vyřízení potřebných formulářů, víz, zajištění 

ubytování, zdravotního pojištění aj. 

o Založena nová emailová adresa pro zasílání dotazů: external@faf.cuni.cz. 

 

Nebyly vzneseny žádné dotazy. 

 

Prof. Zimčík /Investiční a technický rozvoj fakulty/: 

Pan proděkan informoval o vydání pravomocného stavebního povolení na všechny části 

MEPHARED 2. 

• V současné době je odevzdána dokumentace pro provádění stavby. 

o Firma Bogle Architects s.r.o. pokutována za nedodání dokumentace 

v požadované kvalitě. 

▪ Do 14 dnů opravili aspoň částečně a nyní probíhá kontrola a postupné 

doplňování a zpřesňování některých detailů. 

▪ Každý týden probíhají schůzky s architekty a projektanty za účelem 

dodání kompletních podkladů a finalizace rozpočtu do konce května. 

• Dobíhá výběrové řízení na technický dozor stavby.   

o 10. května 2022 by měl být pohovor se třemi zbývajícími účastníky a definitivně 

vybrán jeden vítězný. 

• Současně se připravuje Zadávací dokumentace (ZD) veřejné zakázky na výběr 

generálního dodavatele stavby, kterou představí Mgr. Vránová.  

o Dokumentace byla odeslána na MŠMT k ex ante kontrole, kdy je očekávána 

nutnost některých zpřesnění či doplnění.  

mailto:external@faf.cuni.cz


▪ Finální verze bude předložena AS FaF ke konci května či začátkem 

června, aby mohla být v co nejkratším čase schválena per rollam. 

• Na rektorát byla odeslána žádost o prominutí čtyřicetimilionové půjčky (fond Mikuláš), 

došlo by tak aspoň k částečnému vyrovnání podílů UK a obou fakult na financování 

fáze projektování. 

o Žádost se bude v červnu projednávat na AS UK. 

• 26. 4. 2022 proběhl kulatý stůl, který uspořádala Ekonomická komise AS UK ohledně 

přístupu univerzity k velkým investičním stavebním projektům. 

• V pátek 29. 4. 2022 došlo k setkání se Studentskou komorou AS UK v Hradci Králové 

na Kampusu, které byly představeny detaily projektu MEPHARED 2 jako je lokalizace, 

postup realizace a způsoby financování.  

• K oddělení IPTO:  

o Při průběžných kontrolách kvality úklidových služeb byly opakovaně shledány 

nesrovnalosti při úklidu na Zámostí a úklidové firmě byla udělena dvakrát 

pokuta. 

o V příštím týdnu proběhne pravidelná požárně preventivní prohlídka. 

o Dojde k opravě a doplnění navigačních tabulí na fakultě, revize je plánována 

i na ZLR a na Zámostí. 

 

Doc. Roh dodal ke schůzce u Kulatého stolu k projektu MEPHARED 2 informaci o plánované 

schůzce s paní rektorkou a s prof. Manďákem a předsednictvem AS FaF a LF HK v termínu 

31. 5. 2022 na rektorátu. 

 

Doc. Krátký otevřel diskusi. 

 

Doc. Malý se zeptal, jestli bude možno za jednotlivá pracoviště vidět finální verzi podkladů 

pro MEPHARED 2. 

Prof. Zimčík: Určitě, kolega Ing. Hon připravuje e-mail, měl by v nejbližších dnech poslat odkaz 

na dokument pro kontrolu jednotlivých místností, kde už bude řešeno hlavně vybavení. 

Doc. Malý upozornil na nedořešené detaily v řešení dispozic některých místností, přičemž 

prof. Zimčík nabídl možnost setkání k dořešení této otázky.   

 

Ing. Vlčková: tajemnice fakulty /Ekonomické, provozní a správní záležitosti/ 

Paní tajemnice na úvod zopakovala, že v letošním roce fakulta může počítat s navýšením 

rozpočtu o necelých 10 mil. Kč.  

o Pracuje se na rozvaze příjmů a výdajů. V rozpočtu se počítá s mírným 

navýšením tarifů (s ohledem na inflační navýšení v dalších nákladech fakulty 

jako energie a další vstupy, se kterými musí fakulta v rámci rozpočtu počítat). 

Rozpočet UK by měl být schvalován AS UK, poté bude moci být předložena 

rozvaha ke schválení AS FaF UK na zasedání 22. 6. 2022. 

• Další připravený dokument je Výroční zpráva o hospodaření, která po připomínkách 

vedení fakulty bude předložen na dalším zasedání AS FaF UK. 

o Paní tajemnice zopakovala nabídku k AS FaF UK, zejména Ekonomické komisi 

AS, o možnosti schůzky k upřesnění některých pojmů a dalších otázek v rámci 

předkládání obdobných dokumentů. 



• Dále se pracuje i na Výroční zprávě o činnosti, která bude také v červnu AS FaF UK 

předložena.  

• Byl schválen nákup přístrojů a přístrojového vybavení. 

o Katedry nebo řešitelé mohou počítat s finančním příspěvkem fakulty podle 

investiční křivky; seznam přístrojů je uveden v příloze zápisu z minulého kolegia 

děkana. 

• Probíhá příprava na ekonomickém organizačním projektu, na kterém se podílí 

prakticky celý děkanát. 

o Jde o první fázi výběrového řízení na ekonomický informační systém, 

který bude jednotný pro celou univerzitu.  

o Projektu je přikládán velký význam, protože se bude jednat o manažerské 

výstupy a propojení se současnými systémy atd. 

• K opakovanému dotazu dr. Kudláčkové, zda by šlo umožnit umístění občerstvovacích 

automatů v budově Kampusu, která je už v provozu od r. 2015, bylo jednáno s pí 

tajemnicí LFHK. Na základě konzultace s vedením LF HK, která má tuto budovu 

ve správě, po zvážení všech okolností toto bohužel nelze. 

 

Doc. Krátký otevřel diskusi a rovnou se zeptal k ekonomickému informačnímu systému, 

zda půjde o komplexnější systém, než je ten aktuální, a zda bude poskytovat i nějaké výstupy 

pro manažerské účetnictví, a nejen finančního účetnictví. 

Ing. Vlčková: Měl by to být systém komplexnější, než je stávající systém (tzn. iFIS 

s nadstavbami a aplikacemi VERSO), kde jsme nevyužili všechny moduly, které iFIS poskytuje, 

nicméně by byly nutné investice, proto byl používán v této verzi s využitím některých aplikací 

VERSO. Nyní fakulty a součásti UK pracují ve dvou různých informačních systémech a data se 

velmi těžko spojují. Také by měl být nový systém propojený se současnými nástroji, jako je 

třeba SIS, EGJE, WhoIs a měl by poskytovat lepší servis, než jaký je dosud. Toto jsou však naše 

požadavky, nicméně míra realizace a funkčnosti je otázka, protože tato veřejná zakázka (VZ) 

se už v minulosti neúspěšně opakovala. Nyní je přípravě zakázky věnováno o mnoho víc času, 

takže předpoklad úspěšného vysoutěžení je vyšší. 

Doc. Krátký se zeptal na časové možnosti implementace nového systému v případě hladkého 

procesu. 

Ing. Vlčková: Patrně na podzim by mohlo být vyhlášeno výběrové řízení, po úspěšném 

uzavření tohoto řízení by mohla být postupně započata implementace, přičemž přesný 

harmonogram včetně podrobnějších informací může být poskytnut na příštím zasedání AS FaF 

UK. Velmi záleží na úspěšnosti uzavření výběrového řízení.  

 

Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy. 

 
Hlasování: Přijato tichým souhlasem.  
Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 
 
 
4. Projednání informací o přípravě Zadávací dokumentace veřejné zakázky „MEPHARED 2 

– druhá etapa Kampusu Univerzity Karlovy v Hradci Králové – zhotovitel stavby“ 

Děkan doc. Roh poděkoval senátorům za připomínky a za čas, který věnovali k prostudování 



předkládaného materiálu. 

  

Prof. Zimčík uvedl přichystanou prezentaci Mgr. Vránové týkající se základních principů 

použitých v přípravě ZD a smlouvě o dílo a postupu v projektu MEPHARED 2. Poté předal slovo 

Mgr. Vránové. 

Mgr. Vránová: Materiál zaslaný AS FaF UK jako podklad (Zadávací dokumentace a její nedílná 
součást Smlouva o dílo na generálního dodavatele stavby) je velice rozsáhlý. Proto Mgr. 
Vránová představila základní principy ZD a Smlouvy o dílo pomocí prezentace v PowerPointu. 

• ZD bude ještě připomínkována z MŠMT, ale dále ji bude ještě čekat schvalovací 
“kolečko” po orgánech UK, AS UK a ve Správní radě UK.  

• Po zapracování připomínek z MŠMT bude ZD předložena AS FaF UK ke schválení 
per rollam, pravděpodobně na začátku června  

• Poté, co bude znám vítězný dodavatel a kdy bude známa částka, bude schvalována AS 
FaF UK finální verze smlouvy.  

 
Ze strany senátorů byly směrem k Mgr. Vránové položeny v předstihu tyto otázky: 
 
1. Smlouva o dílo: 

a) Co se stane v případě, že v průběhu záruční lhůty Zhotovitel jako právní subjekt 
zanikne? Je toto nějak ošetřeno? 

b) Jak bude postupováno v případě písemného předání reklamace a jaké náležitosti má 
mít reklamační protokol. Zda proběhne předání poštou, datovou schránkou 
nebo bude využito služeb právní kanceláře?  

c) Technický dotaz, v podstatě detail, str. 13 odst. 5 a str. 10 odst. n) jsou zde definovány 
formáty .doc a .xls (ty už se moc nepoužívají) místo toho jsou preferovány formáty 
.docx a .xlsx nebo otevřené. Navíc v dokumentu „veřejná zakázka“ je to definováno 
jako: „xls nebo otevřeném elektronickém formátu ve struktuře XML, který umožňuje 
transfery dat a jejich zpracování různými softwarovými programy“. 

 
Odpovědi: 

a) Když v záruční době zhotovitel zanikne, předpokládáme, že by nezanikl bez právního 
nástupnictví, potom závazky přecházejí na právního nástupce.  
Pokud by to bylo nahrazení dodavatele jiným dodavatelem, což je možné i podle 
zákona o zadávání VZ, to už se pak netýká záruční doby, ale v ZD je vyhrazená změna 
závazku. Tedy pokud by došlo k ukončení smluvního vztahu, můžeme uzavřít smlouvu 
se zhotovitelem, který je druhý v pořadí. Ale pokud by v záruční době skončila 
bez právního nástupnictví takto velká stavební firma, tak bychom museli sehnat 
náhradní stavební firmu, která bude z již složené jistiny plnit záruční servis. Situace 
by ale byla velice komplikovaná.  
Pokud by došlo by k ukončení smluvního vztahu v průběhu realizace stavby, 
tak můžeme oslovit druhého v pořadí, pokud bude souhlasit a splňovat kvalifikaci. 

b) To je upraveno ve smlouvě o dílo v části 15, čl. 3, že objednatel se zavazuje reklamovat 
vady díla u zhotovitele písemně bez zbytečného odkladu. Na konci smlouvy 
ve společných a závěrečných ustanovení je uvedeno, že pokud není v jednotlivých 
ustanovení smlouvy o dílo uvedeno jinak, může být písemná komunikace doručena 
adresátovi osobně, kurýrem, doporučeně poštou, e-mailem, datovou schránkou. 
Náležitosti reklamačního protokolu ve smlouvě nejsou uvedeny, protože záleží na tom, 
co se bude reklamovat.  

c) Děkujeme za podnět, rozšíříme a budou ve smlouvě uvedeny oba formáty. 



 
2. Dokument realizační tým: 
a) Nejsou uvedeny poznámky pod čarou č. 6 a 7 pro definici pozemní stavby.  
b) Tím, že je požadovaný objem stavby uveden v mil. Kč, musí mít osoby stavbyvedoucích 

reference jen v ČR? 
c) Požadovaná praxe osob je definována pouze pro Českou republiku nebo tato praxe 

může být vykonána i v jiné zemi? 
d) U prvních třech osob je požadována komunikace v ČJ/SJ na úrovni C2. U ostatních osob 

není úroveň nikterak definována. Je to nutné, když je veškerá dokumentace vedena 
v ČJ? 

 
Odpovědi: 

a) Děkujeme za podnět a upravíme. 
b) Nemusí a ani referenční stavba zhotovitele nemusí být realizována v korunách. 

Pokud by to bylo v jiné měně, typicky v eurech, hodnota referenční stavby by se 
přepočítávala prostřednictvím kurzu České národní banky ke dni, kdy bylo plnění 
referenční zakázky dokončeno.  

c) Praxe nemusí být jen v ČR, může být i v jiné zemi, stejně tak to mohou být osoby 
různých národností, ale musí mít v ČR uznanou autorizaci podle českých právních 
předpisů. 

d) Pro první tři osoby, tj. hlavní stavbyvedoucí a jednotliví stavbyvedoucí pro obě budovy, 
je požadována komunikace v ČJ nebo SJ na úrovni C2. U ostatních osob je definována 
v čl. 9 v části 11, kdy všichni členové realizačního týmu musí být schopni komunikovat 
v ČJ nebo SJ na odborné úrovni potřebné pro řádné provedení stavby. A pokud nejsou, 
zhotovitel musí na své náklady zajistit stálou přítomnost tlumočníka na stavbě v době, 
kdy bude potřeba komunikovat s konkrétním členem týmu.  
Veškerá dokumentace musí být vedena v ČJ včetně nabídkové dokumentace 
s výjimkou technických listů, které mohou být poskytnuty v AJ, ale může být 
zadavatelem požadován úředně doložený překlad do ČJ. Jinak veškeré výstupy musí 
být v ČJ (stavební deník, podklady ke kolaudaci…). 

 
Doc. Boušová se zeptala ke Smlouvě o dílo, kde je uvedeno, že měření Českého 
hydrometeorologického ústavu bude probíhat na stanici v Pardubicích. Proč nemůže probíhat 
na stanici v Hradci? 
Mgr. Vránová: Zadá jako podnět. 
 
Doc. Boušová se dále zeptala k části 10 čl. 33, pokud pracovník nemá platné povolení k výkonu 
práce, tak ho může objednatel nechat odvolat a nahradit někým jiným. Kdo na straně 
objednavatele bude kontrolovat, jestli ti pracovníci mají platné povolení? 
Mgr. Vránová: Zda mají všichni pracovníci platné povolení bude kontrolovat technický dozor 
stavby, respektive oprávněná osoba od technického dozoru stavby. 
 
Doc. Boušová se také zeptala k ZD, kde jsou uvedena pevná data jako bod T a milník č. 1, zda se 
v těchto datech opravdu začne? 
Mgr. Vránová: V těchto datech se musí už skončit. Data v milníku č. 1 – Převzetí staveniště 
a zahájení stavby se mohou posunout. Tedy začátek se posouvat může, ale termín ukončení 
zatím ne, jedině že by to umožnil poskytovatel dotace, ale ten to zatím neumožňuje. 
 
Doc. Boušová se dále zeptala, jestli bude cena jediným hodnotícím kritériem nabídek. 



Mgr. Vránová: Ano. Zvažovali jsme i jiná dílčí hodnotící kritéria, ale v takto velkém objemu 
prací a ceny by se jiné dílčí kritérium stalo nevýznamným v hodnotě celé stavby. 
 
Doc. Boušová se otázala směrem k panu děkanovi: Předpokládáme, že stavba bude stát něco 
kolem 4 mld. Kč. Pokud se stane, že dodavatelé stavby nám budou navrhovat výrazně vyšší 
nabídky, má fakulta nebo fakulty stanovenou nějakou pevnou částku, nějaký vnitřní strop, 
přes jejíž překročení už bychom stavbu nerealizovali? 
Doc. Roh: se vyjádřil k postoji vedení fakulty v této otázce. 
 
Doc. Boušová se ještě dotázala, kolik členů má realizační tým projektu MEPHARED 2? 
Ing. Mikešová: 6 stálých členů plus odborníky na DPP. 
 
Doc. Červený požádal o zopakování schvalovacího procesu, kdy budeme mít finální verzi 
ke schválení. Mgr. Voříšková se také připojila k prosbě o zopakování termínů. 
Ing. Mikešová: MŠMT již má verzi k připomínkování a do konce května bychom měli dostat 
připomínky zpět k zapracování. Dále budeme předkládat na KR (6. 6.), aby se dostalo na konci 
června ke schválení do AS UK (24. 6.) a následně správní rady. Než předložíme na KR, bude 
tedy ještě potřeba verzi s vyznačenými změnami z MŠMT na začátku června předložit AS FaF 
UK ke schválení per rollam.  
Nyní se bude schvalovat vzorová smlouva, která půjde do VZ. Neschvaluje se tedy zcela finální 
podoba, ale ve chvíli, kdy se podaří vybrat uchazeče a bude známa cena, bude se smlouva 
ještě jednou schvalovat s konkrétní cenou. Poté už nebude možné měnit ustanovení 
ve smlouvě (fakturace, výše bankovní záruky apod.), toto je možné nyní.  
Jakmile budeme mít konečného uchazeče, budeme moci porovnat vysoutěženou částku 
s částkou, kterou jsme dostali, a udělat rozhodnutí, zda jít do samotné realizace. 
 
Doc. Krátký zopakoval informaci, že pokud bude potřeba, AS FaF schválí vzor smlouvy 
per rollam co nejdříve, aby se nečekalo až na zasedání 22. 6. 2022. 
Ing. Mikešová vysvětlila, že se spěchá kvůli vyhlášení VZ, které by chtěli realizovat v červenci, 
protože takto velké zakázky se soutěží min. půl až třičtvrtě roku a byla by tam prodleva, kdy 
přes léto AS nezasedá, a s takto obrovským objemem je potřeba stavět min. 3 roky, tedy 
do r. 2025, a je tam pouze půl roku rezerva, což není mnoho. 
 
Dr. Kudláčková připomněla, že pokud bude podklad předložen AS FaF UK pro per rollam 
hlasování, je potřeba dodržet stanovené lhůty pro tento typ hlasování, jinak by mohlo být 
usnesení neplatné. 
Ing. Mikešová: Počítáme se lhůtami, které per rollam má. MŠMT přislíbilo dodání připomínek 
k 22. 5., právníci jsou potom připraveni připomínky zapracovat. Zároveň je potřeba počítat 
po odsouhlasení AS FaF UK s termínem dodání dr. Wagnerovi, který podklad poskytne na KR. 
 
Mgr. Matějka se zeptal, zda v případě zastavení stavebních prací ze strany stavební firmy 
dojde k odstoupení od smlouvy z naší strany, nebo zda se i stavební firma zbaví svých 
smluvních povinností? Protože největší riziko je, pokud se rozestaví, zdraží se veškeré vstupy 
a firmě se pokračovat nevyplatí, budou tedy hledat jakoukoli cestu, kdy nepřijít nejen 
o záruky, a ještě neplatit navíc další sankce, smluvní pokuty atd. 
Mgr. Vránová: Pokud se stavební firma rozhodne pro odstoupení navzdory povinnosti zaplatit 
smluvní pokutu, není šanci tomu zabránit. V případě neodůvodněného přerušení delšího 
než 15 dní ze strany zhotovitele, můžeme odstoupit my. Pokud dojde k přerušení z naší strany 
delší než 6 měsíců, může bez sankce odejít zhotovitel.  



Ing. Mikešová: Právě budoucí institut inflační doložky, který se snažíme domyslet, slouží 
k snížení rizika nenechat dopady inflace jen na zhotoviteli. Doposud se u všech staveb 
zhotovitelem 2–3% inflace započítala do konečné nabídkové ceny. Ale už druhým rokem 
i velké projekty začínají obsahovat inflační doložku. Pokud by inflace nadále výrazně rostla, 
bude to problém všech velkých infrastruktur, které budou stavěny v národním plánu obnovy 
a stát situaci bude muset řešit. Naše inflační doložka stanovuje, že tedy do 4 % si s inflací musí 
poradit zhotovitel, nad tuto hranici se na tom riziku s ním budeme podílet a začneme to řešit 
s ministerstvem. Pokud by se to nepodařilo vyřešit, může to vést k zakonzervování stavby. 
 
Nebyly vzneseny další dotazy. 

 

Hlasování: 17-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
Závěr:  Akademický senát Farmaceutické fakulty UK v Hradci Králové vzal na vědomí obsah 

a stav přípravy Zadávací dokumentace veřejné zakázky „MEPHARED 2 – druhá etapa Kampusu 

Univerzity Karlovy v Hradci Králové – zhotovitel stavby“. 

 
 

 
5. Projednání Návrhu na vyjádření k Žádosti o mimořádnou pomoc na investiční rozvoj 

fakult a dalších součástí UK, fond Mikuláš – změna zápůjčky UK z roku 2018 ve výši 
40 mil. Kč. na nevratný příspěvek Univerzity Karlovy Farmaceutické fakultě UK v Hradci 
Králové a Lékařské fakultě v Hradci Králové 

Děkan fakulty doc. Roh požádal o podpoření žádosti o změnu půjčky v nevratný příspěvek 

z tzv. Mikuláše, která by měla být předložena na červnovém zasedání AS FaF UK. Jak už bylo 

několikrát prezentováno, zopakoval, že v tuto chvíli jde o půjčku 80 mil. Kč od UK fakultám 

FaF a LFHK – asi 15 mil. Kč fakulty dostaly, asi 25 mil. Kč vložily ze svého. Vyjádřil přání, aby 

minimálně v této fázi přípravy dokumentace platila vnitrouniverzitní dohoda, kdy univerzita 

by měla platit 50 % a fakulty po 25 %. Tzn., kdyby fakultám univerzita odpustila 40 mil. půjčku, 

zůstalo by to téměř na 50:50 (ještě by zbývalo orientačně nějakých 5 mil. Kč k dorovnání 

ze strany univerzity).  

Záměr byl konzultován s paní rektorkou, která návrh podpořila. Proběhlo jednání na KR a AS 

LF HK již podpořil žádost per rollam.  

 

Doc. Krátký zopakoval informaci, že identické usnesení již prošlo schválením AS LF HK 

per rollam a doplnil, že podobná žádost prominutí půjčky se už dříve schvalovala v AS FaF UK 

s tím, že nebyla následně doporučena Ekonomickou komisí AS UK.  

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy. 

 

Hlasování: 17-0-0 (ano-ne-zdržel se) 

Závěr: Akademický senát Farmaceutické fakulty UK v Hradci Králové podporuje návrh Žádosti 

o mimořádnou pomoc na investiční rozvoj fakult a dalších součástí UK – změna zápůjčky UK 

z roku 2018 ve výši 40 mil. Kč na nevratný příspěvek Univerzity Karlovy Farmaceutické fakultě 

UK v Hradci Králové a Lékařské fakultě v Hradci Králové. 

 



 

6. Informace o zasedání AS UK a komisí AS UK 

Dr. Jirkovský: 

• Plénum akademického senátu od minulého fakultního senátu nezasedalo, bude 

zasedat příští týden, stejně tak většina komisí kromě vědecké a petiční komise. 

• Bude se konat schůzka – kulatý stůl ohledně ombudsmana, kde se sejde petiční 

komise, členové AS UK a zástupci rektorátu. 

• Uskuteční se koncert 12. 5. 2022 pro dobrovolníky na Husově dvorku. 

• Proběhl kulatý stůl ekonomické komise, kde se mimo MEPHARED 2 řešily Koleje 

a menzy. 

• Návrh investic se bude probírat příští týden na plénu, je otázkou, zda budou podány 

všechny návrhy předložené do dotační výzvy, bude se řešit správa o hospodaření 

za loňský rok a výhled na příští rok. 

 

Nebyly vzneseny žádné dotazy. 

 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem.  

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace o zasedání AS UK a komisí AS UK. 

 

 

7. Projednání novely Jednacího řádu AS UK 

Doc. Krátký informoval o zaslaném dokumentu, který byl k dispozici pro připomínkování 

a zároveň poděkoval všem, kteří zaslali náměty a připomínky (dr. Vokřál, dr. Kastner, 

doc. Boušová, doc. Vraníková, doc. Krátký). AS UK bylo zasláno vyjádření: AS FAF UK bere 

na vědomí návrh dílčí změny Jednacího řádu AS UK (č. j. 78/2022). K uvedenému 

dokumentu vznáší připomínky charakteru legislativně-technických oprav a jazykových 

korektur, které jsou přiloženy. Jelikož nebyly vzneseny připomínky koncepčního charakteru, 

nebylo potřeba o usnesení hlasovat per rollam.  

Doc. Krátký požádal Mgr. Voříškovou/místopředsedkyni AS UK, jakožto spolupředkladatelku 

pozměňovacího návrhu, zda by AS FaF UK informovala, jak se věc dále vyvíjí. 

Mgr. Voříšková uvedla, že do včerejšího poledne byla možnost podávat pozměňovací návrhy 

k novele jednacímu řádu, který byl předložen Mgr. Farkašem z Matematicko-fyzikální fakulty. 

Pozměňovací návrh uplatnila spolu s JUDr. Stašou, dalším členem předsednictva AS UK, jelikož 

tam byly nějaké nedostatky, které by se daly odstranit v rámci legislativně-technických oprav, 

ale celkově předložený jednací řád nedával v některých částech smysl a vzájemně na sebe 

nenavazoval.  

Dále Mgr. Voříšková uvedla, že pozměňovací návrh reflektuje jednací řád v tom smyslu, že ani 

předkládaná novela neumožňovala celkově distanční zasedání celého toho orgánu. Takže byl 

návrh upraven, aby výslovně uváděl, že se jedná pouze o distanční účast na zasedání, nikoliv 

o zasedání celého pléna. Dále zařadili další body jako např. elektronická hlasovací zařízení, 

které si vyzkoušeli na posledním zasedání senátu a k čemuž se objevily také výtky. Nicméně 

všechny výtky a poznámky, co byly vzneseny, byly v pozměňovacím návrhu reflektovány, 



za což vyjádřili díky, protože FaF byla jediná fakulta, která k návrhu podala takto podrobný 

výklad. 

 

Nebyly vzneseny žádné dotazy. 

 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem.  

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí návrh dílčí změny Jednacího řádu AS UK a informace 

předsednictva AS FaF UK o dalším vývoji. 

 

 

8. Různé 

Předseda senátu informoval a potvrdil termín dalšího zasedání AS FaF UK, které se bude konat 

22. 6. 2022 od 14 h v zasedací místnosti děkanátu.  

Doc. Krátký dále požádal o schválení zápisu z 15. zasedání se zapracovanými dodatečnými 

připomínkami p. děkana. 

 

Hlasování: 17-0-0 (ano-ne-zdržel se) 

Závěr: AS FaF UK schválil zápis z 15. zasedání AS konaného dne 6. 4. 2022. 

 

Dále doc. Krátký ohlásil personální změny v AS FaF UK, kdy na konci dubna byla předsednictvu 
senátu doručena rezignace Tomáše Jana k 30. 4. 2022, a to v souvislosti s blížícím se 
dokončením studia. 
Předseda senátu poděkoval Tomášovi Janovi za práci, kterou odvedl v akademickém senátu, 
jehož členem byl 4 roky. Zastával také funkci místopředsedy, kdy velmi pomohl v neočekávané 
situaci a spoustu práce pro fakultu odvedl i v rámci AS UK a předal mu malé poděkování. 
Náhradníkem podle pořadí voleb je Matyáš Horny, který byl osloven a s mandátem souhlasí.  

 

Doc. Krátký oznámil další rezignaci na členství, která byla po předchozím avízu doručena 
před zasedáním senátu, Mgr. Brokešové, která se vzdává funkce k 31. 5. 2022. Bude oslovena 
náhradnice Mgr. Pavla Jančálková. Rovněž poděkoval Mgr. Brokešové za práci, kterou 
v akademickém senátu odvedla. 

 

Doc. Krátký vyzval senátory k přednesení případných dotazů. 

 

Bc. Ocelková vznesla dotaz směrem ke Spolku českých studentů farmacie, že je k zamyšlení, 
že senátoři nemají zdarma lístek na ples fakulty, a jaký je případně důvod.  
Peter Fecske: Zjistí a bude informovat. 

 



Na závěr předseda senátu oznámil smutnou zprávu o úmrtí bývalé vedoucí katedry 

farmakognozie, doc. Macákové a vyzval k připomenutí její památky minutou ticha. 

 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 

 

Předseda AS FaF UK poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání senátu v 16:34. 

 
 

Zapsala:  Pavlína Hynková  

 

Ověřili:  PharmDr. Anna Hošťálková, Ph.D. 
  doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D. 
 

 

 

V Hradci Králové dne 5. 6. 2022. 

  



Příloha č. 1: Usnesení přijatá na 16. zasedání AS FaF UK dne 4. května 2022 
 
 
Usnesení 16-1: AS FaF UK schválil program 16. zasedání AS FaF UK. 

Usnesení 16-2: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 

Usnesení 16-3: Akademický senát Farmaceutické fakulty UK v Hradci Králové vzal 

na vědomí obsah a stav přípravy Zadávací dokumentace veřejné 

zakázky „MEPHARED 2 – druhá etapa Kampusu Univerzity Karlovy 

v Hradci Králové – zhotovitel stavby“. 

Usnesení 16-4: Akademický senát Farmaceutické fakulty UK v Hradci Králové podporuje 

návrh Žádosti o mimořádnou pomoc na investiční rozvoj fakult a dalších 

součástí UK – změna zápůjčky UK z roku 2018 ve výši 40 mil. Kč 

na nevratný příspěvek Univerzity Karlovy Farmaceutické fakultě UK 

v Hradci Králové a Lékařské fakultě v Hradci Králové. 

Usnesení 16-5: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 

Usnesení 16-6: Akademický senát Farmaceutické fakulty UK projednal a bere 

na vědomí návrh dílčí změny Jednacího řádu AS UK. K uvedenému 

dokumentu vznesl připomínky charakteru legislativně-technických 

oprav a jazykových korektur. Dále bere na vědomí informace 

předsednictva AS FaF UK o dalším vývoji. 

Usnesení 16-7: AS FaF UK schválil zápis z 15. zasedání AS konaného dne 6. 4. 2022. 

Usnesení 16-8: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 

 

 

Zapsal: doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D. 

Ověřila: PharmDr. Anna Hošťálková, Ph.D. 


